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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego , Komisja Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa  

 

Protokół nr LII/2023 
ze wspólnego posiedzenia  

Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

wraz z Komisją Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

 

Posiedzenie w dniu 23 stycznia 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 23 stycznia 2023 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:12 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego  

Obecni: 

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Josel Czerniak 

3. Zbigniew Kosiński 

4. Paweł Licznar 

5. Edward Mróz 

6. Katarzyna Rożek 

7. Urszula Rzepiela 

8. Zygmunt Trojniak 

9. Tomasz Wisła 

 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Ryszard Czeczel 

3. Josel Czerniak 

4. Marcin Domino 

5. Andrzej Gajewski 

6. Zbigniew Kosiński 

7. Paweł Licznar 

8. Edward Mazur 

9. Edward Mróz 

10. Katarzyna Rożek 

11. Urszula Rzepiela 

12. Zygmunt Trojniak 

13. Tomasz Wisła 

/lista obecności stanowi złącznik nr 1/ 
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1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego – Paweł Licznar, Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa Urszula Rzepiela. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Wiceburmistrz Prudnika Jarosław Szóstka, Skarbnik Gminy 

Wioleta Zator, Naczelnik Wydziału Mienia Gminy i Gospodarki Przestrzennej Dorota Szmulik, 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Pawlinów 

 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady LXXII Sesji rady Miejskiej:  

1) Gospodarka finansowa: 

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok (druk nr 1241) 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1241) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

b) zmieniającej uchwałę w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku 

z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa (druk nr 1241 a) 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zakresu pomocy 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa (druk nr 

1241 a) kolejno przez: 
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Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

2) Gospodarowanie mieniem 

a) sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 1242) 

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omówiła naczelnik Wydziału Mienia 

Gminy i Gospodarki Przestrzennej Dorota Szmulik.  

Radni dyskusji nie pojęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej (druk nr 1242) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 
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b) sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 1243) 

Radni dyskusji nie pojęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej (druk nr 1243) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

c) sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej (druk nr 1244) 

Radni dyskusji nie pojęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej 

(druk nr 1244) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 
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Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (1) 

Ryszard Czeczel 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

W dyskusji na temat projektu uchwały udział wzięli radni: Zygmunt Trojniak, radna Urszula 

Rzepiela. Radny Zygmunt Trojniak zapytał o sens sprzedaży tego odcinka ziemi. 

Radna Urszula Rzepiela wyjaśniła, że propozycja ta jest kompromisem dla wcześniej 

popełnionych błędów. 

 

d) w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej i ustanowienia służebności 

gruntowej (druk nr 1245 i druk nr 1246) 

Radni dyskusji nie pojęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekty uchwał zostały poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej 

i ustanowienia służebności gruntowej (druk nr 1245 oraz druk nr 1246) blokiem kolejno 

przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek 

 

Komisje Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

e) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1247) 

Radni dyskusji nie pojęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk 

nr 1247) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (7) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek 

 

Komisje Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

g) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1248) 

Radni dyskusji nie pojęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk 

nr 1248) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek 

 

Komisje Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

h) sprzedaży udziału w nieruchomości zabudowanej (druk nr 1249) 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży udziału w nieruchomości zabudowanej 

(druk nr 1249) kolejno przez: 
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Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Bolibrzuch 

 

Komisje Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

i) sprzedaży udziału w nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1250) 

Radni dyskusji nie pojęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Radny Zygmunt Trojniak oznajmił, ze chciałby dowiedzieć się kto jest właścicielem drugiej 

części działki. Ponadto gmina sprzedaje działkę, a radni nie wiedzą nawet komu. 

Naczelnik Wydziału  Dorota Szmulik powiedziała, że nie jest w stanie w tej chwili 

odpowiedzieć na to pytanie, gdyż nie ma przy sobie dokumentów. Jednak zawsze można 

podejść do wydziału i się dowiedzieć.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży udziału w nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 1250) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Bolibrzuch 

 

Komisje Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 
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Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Paweł Licznar, Edward Mazur 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

j) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1251) 

Radni dyskusji nie pojęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1251) 

kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Bolibrzuch 

 

Komisje Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

k) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1252-1253) 

Radni dyskusji nie pojęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1252-

1253) blokiem kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Bolibrzuch 
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Komisje Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

l) oddania w najem lokalu użytkowego w Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości  

w Prudniku (druk nr 1254) 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał komu wyrażana jest zgoda na najem lokalu? 

Przewodnicząca Urszula Rzepiela oznajmiła, że jest to przedłużenie umowy dzierżawy.  

Radny Zygmunt Trojniak radny zauważył, że umowa skończyła się 3 listopada zeszłego 

roku, więc nie ma tu możliwości do przedłużenia dzierżawy.  

Radni podjęli dalszą dyskusję w temacie omawianego projektu uchwały.  

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka oznajmił, że uchwała przygotowywana była przez ZUK  

i szczerze mówiąc nie zwrócił do końca uwagi na termin zakończenia poprzedniej umowy. 

Poinformował jednak, że na poprzedniej komisji był poruszony temat dalszych losów 

inkubatorów przedsiębiorczości, a mianowicie ich urynkowienie. Oznajmił, że w tym roku  

w planie jest formalne sfinalizowanie tego tematu. Odkładanie tematu związane jest również  

z przekształcaniem Zakładu Usług Komunalnych, który ma w swej gestii zarządzanie 

inkubatorami. Jeżeli uda się dopiąć przekształcenie ZUK to następnym krokiem będzie sprawa 

inkubatorów.  

Temat przedłużenia dzierżawy wywołany przez radnego Zygmunta Trojniaka wyjaśniony 

został przez sekretarza Marka Radoma. Osoba, która dzierżawiła pomieszczenie wcześniej 

miała prawo do przedłużenia umowy, jednak zrobiła to dopiero teraz, nie bezpośrednio po 

zakończeniu poprzedniej umowy. W czasie od listopada do dnia dzisiejszego lokal pozostaje 

pusty. Czynsz wraz z nowa umową wzrośnie zgodnie z ustalonymi warunkami najmu.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego  

w Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 1254) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Tomasz 

Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Bolibrzuch 
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Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward 

Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Prudniku (1255) 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Pawlinów. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej 

w Prudniku (1255) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

b) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do udzielenia nieodpłatnego 

wsparcia w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 -2023 (druk nr 

1256) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do udzielenia nieodpłatnego wsparcia w formie świadczenia pieniężnego na 
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zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2019 -2023 (druk nr 1256) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa:  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

c) w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 - 2023 (druk nr 1257) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole  

i w domu” na lata 2019 - 2023 (druk nr 1257) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz 
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Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

d) w sprawie Lokalnego programu osłonowego „Wspieraj Seniora w Prudniku” na rok 2023 r. 

(druk nr 1257 a) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Lokalnego programu osłonowego „Wspieraj 

Seniora w Prudniku” na rok 2023 r. (druk nr 1257 a) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

e) zamiaru przekształcenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Prudniku z filią 

w Wieszczynie (druk nr 1258) 

Projekt uchwały omówił Wiceburmistrz Jarosław Szóstka. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego w Prudniku z filią w Wieszczynie (druk nr 1258) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Bolibrzuch 
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Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

f) określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie Prudnik (druk nr 1259) 

Radni dyskusji nie pojęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu w Gminie Prudnik (druk nr 1259) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Josel Czerniak 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Bolibrzuch 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Josel Czerniak 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

g) zmieniającej uchwałę w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej (druk nr 1260) 

Radni dyskusji nie pojęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej (druk nr 1260) kolejno przez: 
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Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Bolibrzuch 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Rożek 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mazur 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

h) w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 1261)  

Przewodnicząca Komisji Urszula Rzepiela zwróciła się do radnych z zapytaniem czy mają 

uwagi lub propozycje do przedłożonego planu pracy? 

Radny Zbigniew Kosiński pyta na jakim etapie jest realizacja harmonogramu remontów 

dróg?  

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka oznajmił, że na kolejną komisję zostanie przygotowana 

taka informacja. 

Radni w dalszej dyskusji poruszyli temat planowanych inwestycji takich jak budowa stadionu 

czy tez ul. Działkowej.  

Po zakończonej dyskusji projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej 

w Prudniku (druk nr 1261) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Bolibrzuch 
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Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mazur 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

i) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji 

Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 1262)  

Przewodniczący Komisji zwrócili się do radnych z zapytaniem czy mają jakieś propozycje 

do zaproponowanego planu pracy poszczególnych komisji? 

Radni nie wnieśli propozycji do planu pracy komisji. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji 

Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 1262)  kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Bolibrzuch 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mazur 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

3. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku posiedzenia. 

a) Wydanie Opinii przez Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa w 

sprawie wynajęcia lokalu w trybie bezprzetargowym 

Przewodnicząca Urszula Rzepiela odczytała wniosek, który wpłynął do komisji. 

Po analizie wniosek został poddany pod głowoanie. 
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Głosowano w sprawie: 

Wydanie Opinii przez Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa w 

sprawie wynajęcia lokalu w trybie bezprzetargowym.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Edward Mazur 

 

Wobec powyższego głosowania komisja wydała pozytywną opinię na temat wynajęcia lokalu 

w trybie bezprzetargowym zgodnie ze złożonym wnioskiem..  

 

b) Wydanie opinii na temat wniosku Zarządu Powiatu Prudnickiego dot. deklaracji w 

partycypacji w 50% kosztu własnego dot. remontu nawierzchni drogi powiatowej. 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka oznajmił, że do Burmistrza Prudnika skierowane zostało 

pismo przez Zarząd Powiatu Prudnickiego. Starosto Powiatowe zwróciło się do Gminy 

Prudnik z prośbą o partycypacje w zadaniu remontu nawierzchni na odcinku dróg 

powiatowych  nr DP 1611 O relacji Wierzbiec – Rudziczka oraz DP 1612 O relacji 

Niemysłowice- Szybowice. 

W dyskusji udział wzięli: 

- Radny Edward Mróz- stwierdził, że budżet Gminy został uchwalony i nie ma dodatkowych 

środków na partycypacje w kosztach. Należy poruszać się w realiach. Ponadto wspomniana 

droga jest drogą powiatową, a nie gminną. 

- Radny Andrzej Gajewski powiedział, że droga w dużej mierze została zniszczona przez 

trwającą budowę kanalizacji, która jakby nie było jest inwestycją gminną 

- Radny Zbigniew Kosiński wyraził zdanie, że partycypacja w kosztach inwestycji 

powiatowej jest bardzo dobrą okazją do naprawy drogi w miejscowości Szybowice 

- Radny Zygmunt Bochenek stwierdził, że każda zmiana nawierzchni drogi powinna być 

poprzedzona zakopaniem odpowiedniej infrastruktury 

- Radny Tomasz Wisła  wyraził zdanie, że Powiat powinien doprecyzować kwotę 

- Wiceburmistrz oznajmił, że na dzień dzisiejszy Powiat nie jest w stanie określić kwoty 

realizacji zadania. 

Po zakończonej dyskusji wniosek został poddany pod głosowani kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Głosowano w sprawie: 

Wydanie opinii na temat wniosku Zarządu Powiatu Prudnickiego dot. deklaracji w 

partycypacji w 50% kosztu własnego dot. remontu nawierzchni.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Paweł Licznar 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa:  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Edward Mazur, Katarzyna Rożek 

 

 

 

  

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono. 

 

 

  Przewodnicząca Komisji  

Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

 

   Urszula Rzepiela  
 

 
Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 


